
Hulst, 18 maart 2022,

Geachte heer Hageman/Beste Jean-Paul,

Allereerst van harte gefeliciteerd met de verkiezingsuitslag voor Algemeen Belang Groot Hulst
(ABGH)!

In deze brief geven wij onze duiding aan de verkiezingsuitslag en nemen we graag een voorschot op
het verdere proces van collegevorming.

D66 is met één zetel in de raad gekozen en is daarmee een van de grote winnaars van de
gemeenteraadsverkiezingen. Daar zijn we heel blij mee en trots op. Het zegt, wat ons betreft, dat er
in Hulst ook behoefte is aan een nieuw geluid. Nieuw elan. Een frisse blik.

Dat de huidige collegepartijen ABGH en het CDA flink hebben gewonnen zegt enerzijds iets over het
vertrouwen dat de kiezer heeft in het bestuur de afgelopen periode, maar anderzijds geeft het een
vertekend beeld, want bijna de helft van de kiezers is niet gaan stemmen. Dat vinden wij zorgelijk. En
zien wij als een duidelijk signaal. Daar zouden wij graag iets aan willen doen. Maar hoe dan?

Het college had de voorbije periode een forse meerderheid (15/21 zetels). Voor de oppositie was het
regelmatig lastig om vanuit de raad het eigen geluid over het voetlicht te krijgen. Moties van
oppositiepartijen bijvoorbeeld, werden regelmatig zonder inhoudelijke argumentatie weggestemd en
dat is niet goed voor het aanzien van de politiek. Ook oppositiepartijen hebben een achterban, geef
hun de ruimte. Wij willen ons de komende jaren nadrukkelijk inzetten om het politieke debat in Hulst
opener en transparanter te maken.

Ons advies zou zijn; een zo klein mogelijke coalitie. Van maximaal drie wethouders, waarvan
tenminste één vrouw. En met een kleine meerderheid (bijv. ABGH en CDA 11/21). Niet om het de
coalitie moeilijk te maken, maar juist om het inhoudelijke debat te bevorderen. Met zo’n verdeling
hebben wethouders grote portefeuilles en daarmee trek je stevige bestuurders van het juiste kaliber.
En krijgen bestuurders volop gelegenheid beleid en regelgeving goed uit te leggen,
volksvertegenwoordigers krijgen de ruimte hun keuzes en stemgedrag te verantwoorden en haar
controlerende taak ten volle te benutten. Het bevordert het dualisme en dat vindt D66 Hulst
belangrijk.

Daarnaast bespaart een kleiner college op kosten. Die bijvoorbeeld gebruikt kunnen worden om
jongeren actief te betrekken. Betrek hen en laat ze actief de raad/college adviseren over
onderwerpen die zij belangrijk vinden.



Ook zien we graag een kort raadsprogramma, niet alles dichttimmeren. D66 Hulst wil graag
stimuleren dat er steeds actief wordt gezocht naar de beste oplossingen. Gezien de turbulente tijden
waarin we leven is flexibiliteit nuttig.

De onderwerpen die voor D66 Hulst de komende jaren belangrijk zijn: verduurzaming, de
huizenmarkt, het leefbaar houden van onze kernen en het sociale domein, met extra aandacht voor
de preventieve bestrijding van (verborgen) armoede.

Actueel op dit moment zijn de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne en de torenhoge
brandstofprijzen. Dat gaat iedereen merken. Ook inwoners van Hulst gaan tegen financiële
problemen aanlopen. De actieve aanpak van energie-armoede staat hoog op onze agenda en vraagt
om doortastend beleid.

D66 ziet voor zichzelf niet direct een rol in het college. Wij kiezen er bewust voor om de komende
periode in de raad verder te bouwen aan onze partij. Wel is D66 altijd bereid om samen te werken.
We willen allemaal het beste voor onze mooie en veelzijdige gemeente Hulst en daarvoor werken we
graag constructief samen met het nieuwe college en de nieuw gekozen gemeenteraad.

We worden graag op de hoogte gehouden van het verdere proces.

Vriendelijke groet,

Pieter de Bruijn

(lijsttrekker D66 Hulst)


